

Referat af bestyrelsesmøde

Mandag d. 18. maj 2026 i Jyllandsgade kl. 19.00

1: Godkendelse af referat fra sidste møde.

Referatet blev godkendt.

2: Nyt fra gruppelederne og formanden

Formand:

Vi har fået invitation til "Fritidsmissionen kommer til Midtbyskolen." den 4. juni. Sarah og Mette deltager.

Divisionsrådet den 20. maj. Morten, Lena, AK, Cecilie og Mette deltager. AK melder os til.

GL:

Vi har haft ledermøde og fået styr på Divi. Thomas har meldt os til. Vi bliver 34. Thomas har bestilt en stor bus. Christian og Claes har styr på post til de små. Steffen og Torben har styr på post til de store. Der mangler pt. et tigerdyr til de smås post.

Det er vigtigt, at alle afdelinger lægger deres program på hjemmesiden. Det er vores visitkort ud af til, så den skal fremtræde ordentligt og indbydende. Det giver også forældrene mulighed for at planlægge og give det rigtige tøj på til aftenens aktiviteter.

3: Nyt fra afdelingerne.

Familie: 6-8 spejdere. Har arbejdet med Krible-krable. Sidste møde bliver også sommerafslutning.

Mikro: 15 spejdere. Har lavet insekthotel. Har godt gang i højbedene med stor interesse fra børnene. 9 tilmeldt Divi. 5 tilmeldt sommerlejr.

Mini: 2 tilmeldt sommerlejr.

Junior: Arbejdet med kort og kompas. Kenth stopper til sommer. Prøver at få Simon, Klaras far, med på Divi. Han tager med på SL26.

4-5 spejdere tilmeldt SL2026.

Trop: Har været "ramt" af konfirmationer. Udskudt kanotur pga. ledermangel. Har arbejdet med "Influencermærket". Arbejder med "Mikro-eventyr" så skal en tur i Hedelund. 7 tilmeldt SL2026.

Klan: Har travlt med tropsløb til Divi. Det går godt. Sofie er tilmeldt SL2026 som hjælper.

4: Nyt fra div. Udvalg

Oprykning: Intet nyt endnu.

Hytteudvalg: Haft fantastisk "arbejdsdag" en torsdag aften i Bakkehytten. Der kom 34. Gjort rent og lavet tonsvis af brænde.

Har fået penge fra fonde til nyt køkken i Bakkehytten. Så nu kan de komme videre med at planlægge det videre arbejde. Så flot.

Materialeudvalg: Thomas sliber knive hjemme. Bruger Divi til at tjekke om telte er OK til sommerlejr. Torben har købt pløkker, stropper mm til reparation og supplering. Torben laver seddel til at notere fejl og mangler på telte, når man bruger dem, så det er lettere at vide, hvilke der skal repareres.

Skurudvalg: Overvejer at lægge fliser i smedjen om.

PR og IT: Thomas overtager hjemmeside og IT, når Kenth stopper. De holder overdragelsesmøde. Mette og Thomas laver nye flyers og plakater. Cecilie har kontakt med Thomas K, for at få hjælp til noget med domæne og administration af vores hjemmeside.

På et ledermøde vil Thomas give instruktion i at lægge program mm. på hjemmesiden, så afdelingerne selv kan gøre det, hvis de ønsker det.

Der var tilslutning til Christians forslag om at oprette en Instagramkonto. Christian vil gøre det.

Stafet for Livet: Der er lavet 100 sedler klar til uddeling. Spejderne må gerne tage flere, hvis de vil invitere venner/familie med. Der bliver fællesspisning – der er sponsoreret frikadeller – så husk tilmelding til spisning. Begivenheden er på hjemmesiden. Mette kigger efter stor presenning til at lægge på taget af teltet for at afbøde fuglelort. Teltet er 6 x 8 meter.

P-vagt: Intet nyt endnu.

Kaffe – kagetelt: Vi mangler to køleskabe. Det ene gik i stykker sidste år og det andet, falder døren af. Cecilie og Lisbeth kigger efter nye. Skal være lette og håndterlige. De må gerne bruge mere end de 5000 kr., der er bevilliget til udvalget på forhånd.

Telt på marked: Alt er klar

Gruppetur: Vi bookede for 2027. Turen bliver den 1. – 3. oktober 2027.

Kursusdag: Intet nyt før efter jul.

Økonomi: Intet nyt.

Fællesdage: Oprykning bliver også en åben fællesdag.

Sommerskole: Kataloget er kommet ud på Klokkeholm Skole og Midtbyskolen - efter hvad vi ved pt. Lige nu er der 2 tilmeldte. Vi har trykt vores indlæg fra kataloget og vil hænge den op rundt omkring. Vi vil også oprette det som en begivenhed på Facebook. Karina, Lisbeth og Mette planlægger årets sommerskole. Mange har givet tilsagn om at hjælpe til, når først vi skal afholde sommerskole – tak for det!

5: plan for fremtiden, (kursus, ture, mm.)

Ikke noget. Alt står i Divi og sommerlejrens tegn.

6: Evt.

Ikke noget, andet end almindelig hyggesnak.

Spejderhilsen Mette Tolstrup.

Kommende datoer:

20. maj: Divisionsrådsmøde

29.30.31 maj: Divisionsturnering

4.5.6. juni: familie/mikro/mini sommerlejr på Gjør

13. juni: Bestyrelsesmøde/sommergrill

19.20.21. juni: Stafet for livet

18.-26. juli: Spejdernes Lejr

5.6. aug: Sommerskole